
SU på Solås skole
Tid: mandag 22.4. 2024 kl 15.30-16.30
Sted: Møterom i B-bygget på Solås skole

Tilstede: Kirsti Sævik (rektor), Jorunn Gramstad (ansatt), Christiane Høgemark (FAU) , Helle
Skjæveland (ansatt), Tove- Katrin Chermette (FAU-leder), Kristine Goa (ansatt), Mona Rabben
(politisk representant)
Elevrådsrepresentanter:

Fravær: Jorunn Gramstad, elevrådsrepresentanter

Leder: Tove-Katrin Chermette
Nestleder: Tane
Sekretær: Kirsti Sævik

Sak nr. Ansvar

1
23/24

Godkjenning av innkalling:
Referat

Rektor

3
23/24

Informasjon fra elevrådet
Elevrådsleder: Edel (7C)
Nestleder: Sikke (7B)
Sekretær: Mansur (6B)

Elevrådet blir ledet av avdelingsleder Aud Irene Hamre

Saker fra elevrådet:
17.mai tale - Edel og Sikke er i gang med denne
BUK- Flertallet gikk for at de 100 000 kr blir fordelt slik: 15 000 kr til
Oltedal og Dirdal. 70 000 kr går til investering av flere bysykler i
kommunen

Rektor og
elevrådet
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Informasjon fra FAU
Ingen store pågående saker fra FAU
Elevkveld-komiteen får et fast beløp hvert år som de
disponerer.
Elevrådet kan komme med forslag til hva elevkveldene skal
inneholde.

FAU
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Uteområdet, prosess
Oppstart uteområdet og ferdigstilles i løpet av 35
arbeidsdager

Rektor

https://docs.google.com/document/d/1J4bi7ivVs8_9Tz9uL4y5K8Bzo-90eYvVOXGjKU0IVjQ/edit


6
23/24

Kalde dusjer i Gjesdalhallen
Det er kun kaldt vann i dusjene i hallen. Noen dusjer drypper
så vidt og har ikke god nok vanntrykk. Flere trinn har sluttet
med å dusje pga av dette og noen har gjort dusjing frivillig.
Det er også vanskelig for de yngste å skru på kranene da det
er en for kaldt og en for varmt.

Skolen har meldt denne feilen inn i Laft (rapporteringssystem
for feil og mangler)

Tilbakemeldingen fra kommunen er at de beklager at det er
slik. Det er ikke penger til å utbedre dette pr.dd. De vil få inn
priser og søke på midler for neste års budsjett.

Dette syns SU er veldig uheldig at de ikke blir vant med å
dusje etter gym i tidlig alder.
Rektor sjekker om det er ledig kapasitet i
Ålgårdhallen/Gjesdal IL.

SU har et sterkt ønske for at dusjene i Gjesdalhallen blir
reparert så raskt som mulig.

Rektor
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Leirskole

Stort 5.trinn med 86 elever
Knaben har ikke kapasitet til å ta imot alle samtidig neste
skoleår.
Vi har ikke lenger en avtale med Knaben.
Elevene har rett på overnattingstur med 3 sammenhengende
netter i løpet av grunnskolen.
Hvorfor dette på barnetrinnet?

Vi må finne alternative løsninger for de kommende årene
(nåværende 5.trinn og 3.trinn)
Vi sjekket Gullingen og Frikvarteret. Ikke kapasitet til alle.
Må dele store trinn i to. Prisen vil øke ytterligere
Ingen tildelte midler i rammen til leirskolen.

Buss koster ca 30 000
Leirskoleopphold koster ca kr. 4000 pr.elev for ei uke
Gratis voksen pr 15 elever

Godtgjøring pr. voksen 7000 pluss 1 ½ avspaseringsdag av
kr 4000
Pluss vikar for bemanning som ikke er lærer på trinnet den



uka og når de avspasering

I år kostet leirskolen oss ca kr 350 000

Neste års leirskole vil koste oss minst 500 000 kr
I tillegg til denne summen, vil vikarutgifter komme når
lærerne avspaserer senere.

KFAU har spurt om hvorfor leirskolen ligger på barneskolen
istedenfor på 8.trinn. Jeg har ikke fått tilbakemelding på dette
ennå. Dersom man gjennomfører leirskole i 8.klasse så
kunne man spart leirskole utgifter de neste to årene fordi alle
6. og 7.klassinger har allerede vært på leirskole inneværende
skoleår.

Solås skole har ikke råd til å sende elevene på leirskole
neste skoleår, dersom det ikke blir tildelt noe i rammen for
leirskolen neste budsjettår.
Skolen må se på alternative løsninger for neste skoleår.

SU er bekymret for at Solås skole ikke har råd til å sende
elevene på leirskolen, og at de er bekymret for at det vil bli
en ekstra arbeidsmengde hos lærerne dersom de skal lage
sin egen leirskole. SU ser at dersom Solås skole skal få råd
til å sende elever på leirskole, så må de kutte i antall
ansatte/eventuelt ikke erstatte ansatte som slutter/går ut i
permisjon. Det er ikke ønskelig. SU ønsker at det skal bli
tilført midler i rammen som er øremerket leirskole dersom
man skal fortsette å bevare leirskolen på barneskolen.
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Regnskap og budsjett
Overforbruk i 2023 på Solås skole var på kr 500 000
13,5 mill i overforbruk på hele tjenesteområdet oppvekst
i 2023

Vi ligger akkurat på budsjett pr. dd
Vi er mest usikker på ATO utgiftene inneværende
budsjettår. Vi fører det som den kommunale avdelingen
koster oss, og ber om refusjoner utover det som er blitt
tildelt i rammen. Skyhøyt fravær på ATO avdelingen
inneværende skoleår. Ikke arbeidsrelatert. Vanskelig å
få vikarer. Dersom vi får tak i vikarer bruker vi mye tid
og ressurser på å gi de opplæring, så hender det ofte at
de blir tilbudt en annen jobb når vi er ferdige med
opplæringen.

Eventuelt

Saker som ønskes å tas opp i SU/SMU bør meldes inn i



forkant til Kirsti.
Send på mail; kirsti-sa@gjesdalskolen.com


